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Protokoll för styrelsemöte 2017-02-20 
 

Namn  Närv Frånv Tjänstg. 

Peter Karlsson Ordförande X   

P-O Irvestam  Vice ordförande X   

Staffan Hummerhielm Kassör X   

Solveig Larsson Sekreterare X   

Roland Strid Ledamot X   

Yvonne Ihlbom Ledamot X    

Mattias Lindenlöv Ledamot  X  

Katarina Chmaj Suppleant  X  

Robert Andersson Suppleant X  X 

Anm: Yvonne Ihlbom anslöt under § 26 

 
§ 21 Dagordning 

Godkändes 
 

§ 22 Föregående protokoll 
Styrelsemöte nr 1, 2017-01-23 godkändes. 
 

§ 23 Medlemsförändringar 
Andreas Bergström o Nina Johansson, Rattgatan 97 
Katarina Larsson o Prasan Peya Handi, Tegelbruksvägen 108 
 

§ 24 Ekonomi 
Utgifterna är få och små vid den här tiden på året. Oftast bara löpande utgifter. Snöröjning 
har utförts vid två tillfällen hittills. Medlemsavgifterna för 1:a kvartalet har influtit. Tre 
påminnelser har dock delats ut där avgiften inte kommit in i tid. 
 

§ 25  Kontaktombud 2017 
 

B  Erik Holmberg  Rattgatan 157 
C  Andreas Lindgren  Rattgatan 61 
D  Per-Åke Göransson Rattgatan 137 
E1  Jörgen Svärd  Rattgatan 79 
E2  Camilla Svanberg  Rattgatan 83 
F  Björn Westerlind  Rattgatan 47 
G  Bengt Andersson  Rattgatan 15 
H  Kjell Hammar  Rattgatan 115 
I  Tommy Andersson  Tegelbruksvägen 122 
J  Roger Hellåker  Tegelbruksvägen 114 
K  Joakim Arthursson  Tegelbruksvägen 142 
L  Claes-Göran Kihlsten  Tegelbruksvägen 184 
M Stig Berg  Tegelbruksvägen 180 
N  Kenneth Crondahl  Tegelbruksvägen 208 
O  Kerstin Östlund  Tegelbruksvägen 216 
 
Inför nästa år vill styrelsen ha de nya namnen i samband med höststäddagen. 
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§ 26  Extra föreningsstämma 2017-05-03 

Extrastämman kommer hållas onsdagen den 3 maj 2017 kl. 18.30 i Mariedalsskolans 
matsal. OBS! Stämman har flyttats fram en vecka mot vad som tidigare aviserats. 
Styrelsen planerade förberedande arbetet inför stämman och diskuterade hur röstningen 
skall gå till. Solveig beställer nytt registerutdrag från Lantmäteriet. 
 

§ 27  Utemiljö 
 Trafikskylt vid taxiplats 1 är dåligt förankrad, sitter löst. Roland kontaktar 

Farmartjänst för åtgärd. 
 P-O undersöker om det finns något verktyg som underlättar att snöstolparna kan 

sättas ner lite djupare i marken så att de kan stå kvar. 
 Ett ganska stort hål i asfalten vid infarten från Tegelbruksvägen bör lagas. Hålet 

uppstår i stort sett varje år på grund av underminering i marken. Just nu är det 
tillfälligt fyllt med is-grus, men bör också asfalteras. Kontakt har tagits med 
Vänersborgs kommun, som äger marken. 

 
§ 28 Anläggningar 

 Flera gatlyktor har varit ur funktion. En ny sorts lampa till dessa lyktor har 
beställts. 

 Faktura inkom till kassören angående kostnader för lagning av fiberbrott hos T 208. 
Yvonne undersöker var felet uppstått och vem som ska betala. 

 Förslag till förbättringar i lekplats F har inkommit sedan tidigare och det är dags att 
planera vad som skall åtgärdas under året. 

 
§ 29 Administration 

Arbetsgruppen för underhålls-, och förnyelseplanen kommer åter ta upp arbetet med denna 
uppgift. Nästa möte planeras till 8 mars. Det är ett omfattande arbete som kräver mycket 
tid. 
 
Styrelsen har blivit kontaktad av ett företag (Akono AB) för att administrera deras 
kontakter med boende i området. De håller bland annat på med rengöring av ventilation. 
Styrelsen beslutade att inte administrera några sådana uppgifter utan det är upp till 
medlemmarna själva. 
 

§ 30 Övriga frågor 
 Kopieringsmaskinen i styrelserummet behöver en service. Solveig kontaktar 

servicefirman. 
 Rensskoporna är för korta till några av brunnarna. Vi kommer undersöka om det 

kan finnas längre på marknaden. 
 Det ligger uppstaplade cementplattor på samfälld mark framför fastigheten T 102. 

Dessa lär också tillhöra fastigheten T 102. Styrelsemedlem kontaktar 
fastighetsägaren för bortforsling av dessa plattor. 

 Planket vid fastigheten T 102 ska målas rött. 
 Styrelsemedlem föreslog att vi skulle ta personlig kontakt med nyinflyttade 

medlemmar. Förslag kommer att utarbetas på hur det skall gå tillväga. Nytt 
informationsmaterial skall också tas fram. 
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§ 31 Nästa styrelsemöte 

Onsdagen den 22 mars 2017, kl. 19.00-21.00 i styrelserummet. 
 

§ 32 Mötet avslutas 
 
Vid protokollet  Justerat 
   

   Solveig Larsson 
Sekreterare 

 Peter Karlsson 
Ordförande 

 
(Inga bilagor) 


